
Burgerjaarverslag 2014
een uitgave van burgermeester Ter Heegde

‘Ik ben een blije burgermeester’
Ik zei het in 2012: we gaan de komende twee jaar de infrastructuur in onze gemeente fors 
ver  beteren. Dat zal overlast geven (het zuur), maar dan hebben we ook wat (het zoet). Ik 
vroeg u daar begrip en geduld voor te hebben. Dat heeft u gedaan. Ik heb niet heel veel 
onvertogen woorden gehoord. Dat is mede te danken aan de aannemers die het werk  
hebben uitgevoerd. Grote complimenten aan hen voor de manier waarop zij de overlast 
zoveel mogelijk hebben weten te beperken. En nu heeft Heerhugowaard met de doortrekking 
van de Oosttangent, zijn ringweg. Met de reconstructie van de Zuidtangent is Middenwaard 
nu ook op drukke dagen prima bereikbaar. De provincie heeft de doorstroming op de N242 verder 
verbeterd met de bouw van de fly-over op de kruising met de Westtangent en de reconstructie van het 
kruispunt met de Zuidtangent. Heerhugowaard heeft nu een wegennet dat past bij de grootte van de  
gemeente en daar ben ik trots op.

Ook de bouw van nieuwe woningen gaat in onze gemeente, ondanks de economische crisis, gestaag door: 
in De Draai en nu ook in Broekhorn. Die locatie is met zijn haven en bijbehorend havengebouw nu al heel 
bijzonder, vind ik.

Heerhugowaard wordt ook steeds meer een bruisende stad met een groeiend aantal buiten evenementen. 
Die waren in 2014, mede door het mooie weer, heel succesvol. En u weet ook in toenemende mate het  
horecaplein in het Stadshart te vinden en te waarderen. Dat mooie weer zorgde ook voor de wens van  
de horeca om met name de openingstijden van terrassen te mogen uitbreiden. De gemeente heeft de  
discussie daarover op een moderne manier aangepakt. In een drietal bijeen komsten is met horecaonder-
nemers, omwonenden en andere belangstellenden gediscussieerd over de mogelijk heden en de  
voorwaarden om overlast te voorkomen. Die discussies zijn op een heel constructieve wijze gevoerd.  
Ik ga ervan uit dat de gemeenteraad in 2015 een besluit zal nemen.

2014 was ook het jaar van de gemeenteraadsverkiezingen. U heeft een nieuwe raad gekozen en daar is  
ook een nieuw college uit voort gekomen. Als voorzitter van beide organen ben ik blij met de positieve  
en open sfeer waarin wij daar met elkaar discussiëren.

Een leuk initiatief vond ik de prijsvraag die de gemeente in 2014 heeft uitgeschreven voor de naam van  
de nieuwe fietsbrug over de N242. U heeft daar enthousiast en creatief op gereageerd. Uit ruim bijna  
negenhonderd inzendingen hebben wij uiteindelijk de inzending van Bianca Stam gekozen. 
Zij vond De Krul een passende naam voor de brug en dat zijn wij met haar eens.

Tot slot was 2014 het jaar waarin wij ons als gemeente moesten voorbereiden op de grote veranderingen  
in de zorg die op 1 januari 2015 zijn ingevoerd. Gemeenten hebben er nieuwe taken bij gekregen op het 
gebied van ouderenzorg, jeugdzorg en voor mensen met een uitkering. Definitieve wetgeving daarover  
kwam laat tot stand, maar Heerhugowaard was er toch op tijd klaar voor. Er zullen hier en daar  
aanloopproblemen zijn, maar als wij daarover in gesprek kunnen blijven ben ik ervan overtuigd dat de  
veranderingen tot verbeteringen zullen leiden. Gemeenten staan dicht bij hun inwoners en kunnen  
daardoor zorg en hulp efficiënt uitvoeren.

Als burgemeester kijk ik terug op een geslaagd jaar. Dat is mede te danken aan uw inzet, op wat voor  
manier dan ook. Ik hoop en verwacht dat we dat in 2015 zullen voortzetten.

Herinrichting Rivierenwijk
Ook bij de herinrichting van de Rivierenwijk heeft de gemeente inwoners 
weer betrokken bij de plannen. Bij herinrichtingen in andere wijken is die 
vorm van burgerparticipatie de afgelopen jaren goed bevallen. De herinricht-
ing in de Rivierenwijk wordt in twee delen gefaseerd aangepakt
In de Rivierenwijk is een klankbordgroep samengesteld met bewoners per 
straat. Die bewoners inventariseerden wensen van hun straatbewoners en 
koppelden de resultaten daarvan, na overleg met de gemeente, terug. Ook 
een schouw in de wijk van de klankbordgroep en verschillende vakamb-
tenaren is onderdeel van dit proces. Het voorlopig en daarna definitief 
ontwerp zijn vervolgens aan alle betreffende bewoners gepresenteerd. In 
2015 wordt begonnen met de uitvoering.

Het mooiste gebouw van Heerhugowaard
Het Atelier Achitecten uit Alkmaar organiseerde 
in 2014 de AIA Architectuurprijs 2014. Inwon-
ers van Heerhugowaard konden uit 24 vooraf 
geselecteerde gebouwen. Ook een vakjury kon 
een keuze maken.
De inwoners kozen voor deze publieksprijs 
voor het het kantoor van Hoogheemraadschap 
Noorderkwartier aan de Bevelandse weg. De 
vakjury koos voor de woningen aan de Steigerdijk 
in Stad van de Zon.

Verruiming openingstijden horeca 
Na de mooie zomer van 2014 was er de roep van de horeca om de openingstijden 
van terrassen, met name terrassen te mogen verruimen. De gemeente heeft 
dat breed opgepakt en ook de openingstijden van de horecagelegenheden zelf 
erbij betrokken. De gemeente heeft drie bijeenkomsten georganiseerd op de drie 
horecalocaties in Heerhugowaard: Middenwaard, Centrumwaard en De Noord. 
Tijdens die bijeenkomsten hebben horeca-ondernemers, omwonenden van die 
horeca en bezoekers van horeca met elkaar gepraat over de verruiming van de 
openingstijden van horecagelegenheden. Daarbij kwamen aspecten als overlast, 
verantwoordelijkheden van de horeca en de inzet van de politie en beveiligings-
medewerkers ter sprake. De raad zal in 2015 een besluit nemen. 

Jongerengemeenteraad
Net voor de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2014 hebben 
leden van de gemeenteraad voor de tweede keer een jongerenge-
meenteraad georganiseerd. Leerlingen van de scholen van voortgezet 
onderwijs in Heerhugowaard konden zich daarvoor opgeven. Thema’s 
waarover jongerengemeenteraad besluiten moesten nemen waren 
duurzaamheid en uitgaan in Heerhugowaard. Tijdens de discussies 
bleek dat de jongeren zich goed hadden voorbereid. Bijgestaan door 
een aantal raadsleden werden de discussies met verve en deskun-
digheid gevoerd. Bij het thema Uitgaan was er een pleidooi voor 
verruiming van de openingstijden. Dat onderwerp is door de nieuwe 
raad opgepakt. Zie elders in dit Burgerjaarverslag.

Burgerparticipatie

Bezwaarschriften

Klantcontacten

	 2014	 2013	 2012	 2011	 2010
Ingediende	bezwaarschriften	 198	 196	 184	 210	 192
Uitgebrachte	adviezen	 123	 96	 83	 109	 107
	
Behandeling	Algemene	Kamer	 56	 70	 71	 73	 64	
Behandeling	Sociale	Kamer	 142	 126	 113	 137	 128

47.522  (2013:	45.005)
Baliecontacten

2.750  (2013:	1.900)
Telefonische	afspraak

68.447  (2013:	71.744)
Telefoon

278.989  (2013:	258.182)
Unieke	websitebezoekers

2432  (2013:	1961)
Digitaal	aangevraagde	producten

Mijlpalen 2014

	 Doortrekken	Oosttangent	afgerond	

	 Reconstructie	Zuidtangent	

	 Reconstructie		
kruispunt	Zuidtangent-N242	

	 Fly-over	Westtangent-N242	

	 Fietsbrug	De	Krul	in		
gebruik	genomen	

	 Prijsvraag	mooiste	gebouw	
van	Heerhugowaard	

Begin december was de officiële opening 
van de vernieuwde Zuidtangent.

Leerlingen van scholen 
van voortgezet onderwijs 
discussiëren in de jongeren-
gemeenteraad, bijgestaan door 
ervaren raaadsleden.

Inwoners kozen het kantoorgebouw van het Hoogheemraadschap 
Hollands Noorderkwartier als mooiste gebouw van Heerhugowaard. 
Bij de opening van de prijsvraag was wethouder Gido Oude Kotte ook 
al fan van het gebouw.

De fietsbrug over de N242 heet De Krul.


